
اخبار
طبق ادعای مدیران پرسپولیس؛

استوکسبهپرسپولیسیکمیلیوندلارمیدهد؟

احمد سعادتمند گزینه اول مدیرعاملی استقلال 

جانشینفتحاللهزادهازبانکسرمایهمیآید!

از امیدهای من نمی توانند پول در بیاورند

اتهام سرمربی امیدهای استقلال به مدیران باشگاه!

این  شاید  پرسپولیس  مدیران  ادعای  طبق 
مهاجم  انضباطی  بی  و  غیبت  از  بتواند  باشگاه 
ایرلندی خود به یکی از منابع مالی بزرگ خود در 

تاریخ دست یابد.
برای  پرسپولیس  سه”،  “ورزش  گزارش  به 
تقویت خط حمله خود در نقل و انتقالات زمستانی 
نامدار  مهاجم  استوکس،  آنتونی  جذب  به  تصمیم 
و  فراوان  قوس  و  کش  از  بعد  و  گرفت  ایرلندی 
در  حضور  به  راضی  را  او  دبی  در  جلسه  چندین 

تهران کرد.
استوکس که بعد از حضور در تهران با مشکل 
برخی  در  نهایت  در  بود،  مواجه  ناآمادگی  و  بدنی 
فنی  از حیث  توانست  و  به میدان رفت  دیدارهای 
رضایت کادرفنی و حتی هواداران را به خود جلب 
در  پرسپولیس  با حضور  اما  ایرلندی  مهاجم  کند. 
امارات برای دیدار هفته دوم لیگ قهرمانان مقابل 
الشارجه بهترین فرصت را برای ثبت بی انضباطی 
اینکه  از  بعد  و  آورد  به دست  باشگاه  این  خود در 
مرخصی 48 ساعته ای را برای ملاقات با خانواده اش 
و  از خوشگذرانی  تصاویری  انتشار  با  دریافت کرد، 
اصول  روی  حرفه ای  نظر  از  که  داد  نشان  تفریح 
پایبند نیست. او البته در پایان مهلت مرخصی نیز 
به تهران بازنگشت و همچنان با انتشار استوری و 

پست هایی به سرگرمی خود ادامه داد.
پرسپولیس  مدیران  اینکه  توجه  جالب  نکته 

رسانه  اصحاب  و  هواداران  اعتراض  به  پاسخ  در 
موضوع،  این  به  باشگاه  توجهی  بی  خصوص  در 
محمدحسن  کردند؛  مطرح  را  جالب  ادعای  یک 
انصاری فرد، مدیرعامل سابق باشگاه مدعی شده بود 
که در عقد قرارداد با این مهاجم ایرلندی با توجه به 
سابقه ای که از وی در ذهن داشتند، موارد جالبی را 
در نظر گرفته اند که می تواند به سود این تیم شود.

جلسه  هر  برای  می شود  گفته  زمینه  این  در 
غیبت در تمرینات مبلغ 3000دلار و برای غیبت 

در دیدارهای این تیم نیز مبلغ 50هزار دلار جریمه 
برای این بازیکن در نظر گرفته شده است.

دیدار  دو  در  اکنون  استوکس  شرایط  این  با 
تمرینی  جلسه   24 و  است  داشته  غیبت  تیم  این 
را تاکنون بدون حضور آنتونی استوکس پشت سر 
او  مبلغ جرایم  اینجا می تواند  به  تا  گذاشته اند که 
را به 72000هزار دلار برای تمرینات و 100 هزار 
اینکه  نکته  برساند.  دیدار  دو  در  غیبت  برای  دلار 
این  دلاری  400هزار  بازیکن  عنوان  به  استوکس 

تیم برای نیم فصل، 150هزار دلار پیش پرداخت 
داشته است.  

هرچند دیدارهای این فصل لیگ تا به اینجا 
به تعویق افتاده و زمان شروع مجدد آن در ابهام 
که  بازیکن  این  جرایم  به  توجه  با  اما  دارد،  قرار 
دلار  150هزار  و  رسیده  دلار  172هزار  عدد  به 
دلار  هزار   78 تنها  امروز  به  تا  او  دریافتی اش، 
دیگر طلب دارد. با این حال بعید به نظر می رسد 
باشد که در  را داشته  تهران  به  بازگشت  او قصد 
در  باقیمانده  دیدار   9 احتساب  با  صورت  این 
 4 2 دیدار احتمالی در جام حذفی و  برتر،  لیگ 
بازی باقیمانده در لیگ قهرمانان آسیا و میانگین 
 15( بازی  هر  برای  تمرینی  جلسه   4 برگزاری 
از دست خواهد  را  بازی   15 او  باقیمانده(،  بازی 
خواهد  غایب  نیز  تمرینی  جلسه   60 در  و  داد 
به  او  جرایم  جمع  می شود  باعث  که  اتفاقی  بود. 
750هزار دلار برای بازی ها و 180هزار دلار برای 
جریمه ای  با  را  او  کلی  طور  به  و  برسد  تمرینات 
یک میلیون دلاری مقابل پرسپولیس مواجه کند.
با این حال سوال اینجاست پرسپولیس به چه 
شکل قادر خواهد بود در شرایطی که تنها 250هزار 
این مبلغ جرایم  بوده،  بازیکن بدهکار  این  به  دلار 
را از او استرداد کند و این سوالی است که مدیران 
ادعای خود  باید در خصوص  باشگاه  وقت و سابق 

درباره قرارداد محکم با این بازیکن پاسخ دهند.

از  زاده  الله  فتح  علی  استعفای  از  بعد 
جانشینی  برای  گزینه هایی  استقلال،  مدیرعاملی 
وی مطرح شدند که جدی ترین گزینه رئیس سابق 

هیات مدیره همین باشگاه است.
اینکه  از  بعد  زاده  الله  فتح  علی  گذشته  روز 
استقلال  باشگاه  سرپرست  عنوان  به  روز   16 تنها 
قبول مسئولیت کرده بود استعفای خود را تقدیم 
وزیر ورزش کرد تا بلافاصله پس از موافقت وزارت 
ورزش و جوانان نام های متعددی برای جانشینی او 

و مدیریت استقلال مطرح شود.
گذشته  شب  از  که  اسامی  این  میان  در  اما 
برای انتخاب مدیرعامل استقلال مطرح شده است 

به نظر می رسد  احمدسعادتمند گزینه اول باشد که 
از سوی وزارت ورزش و جوانان هم مورد تایید است 
مدیره  هیات  در  عضویت  سابقه  حال  عین  در  و  

باشگاه را نیز در کارنامه خود دارد.
عنوان  به  مقطعی  در  براینکه  علاوه  او   
در  حضور  سابقه  استقلال  مدیره  هیئت  رییس 
را داشته است، عناوین  باشگاه  این  کادر مدیریتی 
زیادی از جمله مدیرکل اداره استعدادیابی و توسعه 
ورزش قهرمانی وزارت ورزش، سرپرستی فدراسیون 
فدراسیون های  ریاست  کاندیدای  پینگ پنگ، 
خود  کارنامه  در  را  اسکی  و  وزنه برداری  هندبال، 
دارد و البته مدیرعاملی باشگاه بانک سرمایه را هم 

تجربه کرده، و اینک گزینه اول برای عهده دار شدن 
سِمَتی است که در این یک سال اخیر دچار تغییرو 

تحولات بسیاری شده است.
سعادتمند که به عنوان عضو اقتصادی باشگاه 
استقلال به هیات مدیر اضافه شده بود باید دید در 
صورت بازگشت به این باشگاه چه برنامه هایی برای 
به هرحال  دارد.  آبی ها  عدیده  مشکلات  حل وفصل 
عنوان  به  مسئولیت  پذیرش  است  مسلم  که  آنچه 
برهه  در  استقلال  باشگاه  سرپرست  یا  عامل  مدیر 
کنونی با توجه به سیل پرونده هایی که از قبل هنوز 
تکلیفش مشخص نشده و پرونده هایی که در آینده 
بسیاری  جرات  شد،  خواهد  مواجه  آن  با  نزدیک 

تلاش های  می دانیم  که  حال  عین  در  می خواهد 
اعضای فعلی باشگاه در کادر مدیریتی تنها پرداخت 
حدود 38 میلیارد از بدهی ها بوده، اما این باشگاه 
هنوز مشکلات گسترده ای دارد که نیاز به نیروهای 
دیگری برای کمک به هیات مدیره  احساس میشود 
در  نهایت  در  جوانان  و  ورزش  وزارت  دید  باید   .
این چالش  با  استقلال  باشگاه  راس هرم مدیریتی 
جدید چگونه مواجه می شود و در چه مدت زمانی 
کرد  خواهد  تعیین  را  زاده  الله  فتح  علی  جانشین 
اعلام جانشین وی  تاخیر در  روز  در حالی که هر 
باشگاه دامن  این  افزایش حاشیه ها در  به  می تواند 

بزند.

مدافع اسبق استقلال و سرمربی کنونی امیدهای این تیم معتقد 
است چاره حل مشکلات این تیم استفاده از افراد متخصص و دلسوز 

در راس هرم مدیریتی است.
علی فتح اله زاده که پس از چند سال دوری به عنوان سرپرست 
به استقلال بازگشت، در یک تصمیم عجیب به علت بیماری از قبول 
مسئولیت در این تیم استعفا داد تا صندلی ریاست استقلال دریکی 
از سخت ترین برهه های تاریخ خودش بازهم چشم انتظار فرد دیگری 

باشد.
 با رضا حسن زاده مدافع ملی پوش و اسبق باشگاه استقلال که 
در حال حاضر سرمربی امیدهای این تیم را برعهده دارد در خصوص 
مسائل  خصوص  در  را  وی  نظر  و  کردیم  گفتگو  تیم  این  مشکلات 

مختلف آبی ها جویا شدیم.
وی در ابتدا در باره شرایطی فعلی باشگاه گفت: »خوب شما باید 
این اصل را در نظر داشته باشید که هرچه بکارید برداشت می کنید. 
آقای فتحی در مدت زمانی که به عنوان مدیرعامل باشگاه استقلال 
حضور داشت و این تیم را ترک کرد شرایطی را در استقلال به وجود 
جمع  را  مشکلات  تواند  نمی  بیاید  هرکسی  مقطع  این  در  که  آورد 

کند.«
استقلال  باشگاه  بدهی  همان  مطلب  »اصل  افزود:  ادامه  در  او 
است. ما فرض بر آن می گیریم استقلال در مجموع 60 میلیارد تومان 
باشگاه هایی  بالایی که  پتانسیل  به  توجه  با  دارد. من معتقدم  بدهی 
را  شرایط  همین  حتی  می توانیم  دارند  پرسپولیس  و  استقلال  مثل 
نظر  در  با  بخواهیم  ما  اگر  اما  کنیم.  کنترل  اصولی  مدیریت  یک  با 
بگماریم  کار  مسند  بر  و  کنیم  گزینش  را  افراد  ارتباطات  گرفتن 
شرایط  دارد  امکان  بلکه  نمی شود  که  بهتر  هست  اینکه  از  وضعیت 
است  بزرگ  تیم  یک  استقلال  نکنید  فراموش  قبل شود.  تراز  وخیم 
و پتانسیل درآمدزایی این تیم هم همسنگ نامش بسیار بالاست. ما 
افراد متخصص اقتصادی را داریم که قابلیت و درایت کافی برای اینکه 
از نام استقلال به نحو احسن بهره برداری اقتصادی کنند و به باشگاه 
سود برسانند دارند، به شرطی که به آن ها فضای کافی برای خلق ایده 
هایشان بدهند. من می دانم که کار بسیار سختی است و شاید مدت 
ها زمان ببرد اما بالاخره از یکجایی باید شروع کنیم.«رضا حسن زاده 
در ادامه با اشاره به نحوه تعامل اشتباه اعضای هیئت مدیره استقلال 
در این زمان تصریح کرد: »به نظر من آقای فتح الله زاده می توانستند 
مشکلات  این  از  بسیاری  موسوی  آقای  و  زاده  خلیل  آقای  کنار  در 
خودشان  منافع  از  زیادی  حد  تا  که  شرطی  به  کنند  حل وفصل  را 
می گذشتند و همدیگر را با تمام اختلاف نظرهایشان به خاطر استقلال 

تحمل می کردند.«

با  که همراه  در دهه 70  ملی  تیم  و  استقلال  مدافع مستحکم 
هردو تیم به عنوان قهرمانی آسیا رسیده است همچنین اضافه کرد: 
»به هرحال آنچه که ما میدانیم آقای موسوی در مسابقات پلی آف در 
از لحاظ  به تیم  کرده است. هم  بزنگاه مهم کمک شایانی  آسیا در 
رفت وآمد و هم از لحاظ دادن پاداش هایی به بازیکنان در آن مقطع 
که در جای خود، کار با ارزشی محسوب می شد. شاید اگر این اختلاف 
به وجود نمی آمد شرایط به مراتب بهتری در هیئت مدیره می توانست 
از  به تنهایی  نمی تواند  نفر  یک  است  مسلم  که  آنچه  باشد.  حاکم 
تیمی  کار  یک  مشکلات،  این  و حل  بیاید  بر  مشکل  همه  این  پس 
را می طلبد که تا به امروز چنین امری میسر نشده است. مگر آقای 
موسوی حدود 11 میلیارد کمک نکردند؟ او چه مشکلی بعد از این 
به وجود آورد جز آنکه آن مقطع دست باشگاه استقلال را گرفت. ما 
نباید بگذاریم رابطه این گونه افراد با باشگاه به این راحتی قطع شود.«
رضا حسن زاده همچنین تصریح کرد: »باز هم می گویم استقلال 
در شرایط بحرانی  است  اما به گونه ای نیست که نتوان آن را حل 
کرد به شرط اینکه اعضای هیئت مدیره متشکل از یک تیم اقتصادی 
خوبی  رابطه  باهم  بتوانند  حال  عین  در  که  شود  تشکیل  بلد  کار  و 

داشته باشند.«
بر عهده دارد  را  امید استقلال  وی که در حال حاضر سرمربی 
در خصوص تیم امید و بزرگ سالان و نحوه تعامل این دوتیم اظهار 
داشت: »در دوران استراماچونی و مدیریت فتحی صحبت های بسیار 
زیادی شد و من از آن ها خواستم که کارت بازی 9 بازیکن امید را 
برای تیم بزرگسالان صادر کنند تا این دسته از بازیکنان هم نتوانند با 
تیم دیگری قرارداد ببندد و هم انگیزه برایشان ایجاد شود و در مواقعی 
هم شاید به کمک تیم بیایند. اما جالب است بدانید که متاسفانه آن ها 
به دنبال کسانی می گشتند که اصلا وجود خارجی ندارند. شما یک 
زمانی می آیید با امیدهای باشگاه های دیگر را جذب می کنید که این 
اشکالی ندارد، اما زمانی که به دنبال بازیکنی باشید که وجود ندارد 
دیگر از عجایب خلقت است. دلیلش را من به شما می گویم چون از 
امیدهای دیگر می توانستند پول دربیاورند اما از امید من نمی توانند 

و این امر انصافا جای تاسف دارد.«
گفت:  مجیدی  فرهاد  دوران  در  بار  این  و  رابطه  همین  در  وی 
»من با فرهاد هم صحبت کردم و به او گفتم که چند بازیکن از تیم 
امید توانایی حضور در سطح بالاتر را دارند. فرهاد همان روز این را 
قبول کرد که با آن ها قراردادی بسته شود. منتهای مراتب درد ما این 
است که در باشگاه کسی را نداریم که این کار را انجام دهد، نه این 
که بلد نباشند، اتفاقاً بلد هم هستند اما می دانند که سودی برای آنها 
از لحاظ مالی ندارد و ضرر خواهند کرد. مثالی دیگر برای شما می 

زنم یک روز فرهاد تیم ما را نگاه کرد و یک دیدار دوستانه هم با آن ها 
برگزار کردیم. مجیدی از بازیکنی به نام روحانی خوشش آمد و با او 
به هیئت  از موعد مقرر  دیرتر  را  بازیکن  این  اما  بستیم.  قرارداد هم 
فوتبال بردند و نتوانستند کارت او را برای دیدار مقابل نفت مسجد 

سلیمان صادر کنند.«
دارند  وجود  افراد  از  »یکسری  کرد:  خاطرنشان  همچنین  وی 
و  دارد  ارزش  آنها  برای  که  چیزی  آن  و  هستند  باشگاه  دلسوز  که 
در اولویت قرار دارد نام استقلال و رضایت هواداران است، اما دسته 
پر  دنبال  به  دارند  مسئولیتی  که  زمانی  مدت  در  که  هستند  دیگر 
جدول  در  استقلال  جایگاه  برای  اهمیتی  و  هستند  جیبشان  کردن 
رده بندی قائل نمی شوند. این جور مدیران دیگر به هواداران نگاه نمی 
کنند که در هر شرایطی پشت تیمشان هستند پس از شکست این 

تیم سرخورده می شوند.«
حسن زاده با اشاره به وضعیت سخت افزاری استقلال و نداشتن 
این تیم گفت: »من در 12 سال  ثابت و در شان  یک زمین تمرین 
حضورم در باشگاه استقلال و همچنین در تمام سال هایی که این تیم 
را دنبال می کردم هیچ گاه چنین شرایطی را ندیدم که وضعیت تا این 
حد بغرنج باشد. یعنی از بین 16 تیم لیگ برتری و تیم های حاضر 
در دسته یک و دسته دو به جرات می توانم ادعا کنم که استقلال 

امکاناتش از تمام این تیم ها کمتر است.«
در پایان او در ارتباط با رعایت نکات بهداشتی هم تصریح کرد: 
»من در مورد رعایت مسائل بهداشتی از مردم ایران خواهشمندم جز 
در موارد ضروری و تهیه غذا از منزل خارج نشوند. این در حالی است 
که من می بینم متاسفانه ملت ما هنوز این ویروس را جدی نگرفتند. 
اما به عنوان یک برادر کوچک تر از همه مردم عزیزمان می خواهم اگر 
با خود همراه  را حتما  بروند ماسک و دستکش  بیرون  به  باشد  قرار 

داشته باشند تا خدای نکرده دچار این ویروس ناشناخته نشوند.«

اخبارورزشایرانوجهان
هادی شاه مرادی 
حجم اخبار ورزش های ایران و جهان بسیار زیاد است و دنبال کردن آن ها عملا برای علاقه مندان 
به این اخبار نیز وقتگیر خواهد بود.می کوشیم تا با گلچین کردن اخبار سایر ورزش ها، به شما این فرصت 

را بدهیم تا در وقت خود صرفه جویی کنید.
اتحادیه جهانی 2 تاریخ را به فدراسیون کشتی اعلام کرد

در پی تماس های مستمر فدراسیون کشتی با اتحادیه جهانی کشتی مبنی بر مشخص شدن زمان و 
مکان جدید رقابت های کشتی گزینشی المپیک در قاره آسیا این اتحادیه، ساعتی پیش پاسخ فدراسیون 
کشتی را داد و اعلام کرد با تماس هایی که با کشورهای دیگر برقرار کرده ایم قرار است در چند روز 
آینده اعلام آمادگی خودشان را برای برگزاری مسابقات گزینشی در قاره آسیا در تاریخ های 15 لغایت 
17 فروردین و یا 23 لغایت 25 فروردین ماه سال 99 اعلام کنند. اتحادیه جهانی کشتی هنوز نام کشور 

میزبان را اعلام نکرده است.
شاهین موسوی؛ دومین بوکسور مسافر توکیو

آخرین  موسوی  شاهین  سید  المپیک  گزینشی  بوکس  رقابتهای  روز  آخرین  در  و  امروز 
شایستگی  با  و  گرفت  قرار  مغولستان  از  اوتگونباتار  بیامبا  رودرروی  رپه شارژ  در  ایران  نماینده 
به  هنگ کنگ  نماینده  مقابل  پیروزی  با  شه بخش  دانیال  هم  این  از  پیش  رسید.  پیروزی  به 
احمدی صفا  امید  یعنی  دیگر  بوکسور   2 به شکست  توجه  با  و  ترتیب  بدین  بود.  المپیک رسیده 
المپیک  سهمیه   2 با  استکی  علیرضا  هدایت  با  ایران  بوکس  ملی  تیم  پرونده  رضایی،  اشکان  و 

بسته شد. اردن  در 
جام جهانی ژیمناستیک به تعویق افتاد

جام جهانی قطر که قرار بود از بیست و هشتم اسفند سال جاری تا دوم فروردین سال آینده برگزار 
شود به دلیل شیوع ویروس کرونا به تعویق افتاد. تاریخ جدید برگزاری این رقابت ها سوم تا ششم ژوئن 

2020 )چهاردهم تا هفدهم خرداد 1399( است.
کیش، گزینه اصلی برای قرنطینه کشتی گیران

در  المپیک  گزینشی  رقابت های  مکان جدید  و  تاریخ  اتحادیه جهانی  هنوز  که  در شرایطی 
های  تیم  سرمربیان  رسد  می  نظر  به  اما  نکرده،  اعلام  ایران  کشتی  فدراسیون  به  را  آسیا  قاره 
کشتی  توانند  نمی  این  از  بیشتر  و  دارند  اردو  برگزاری  به  اصرار  ایران  فرنگی  و  آزاد  کشتی 
اردو کنترل کنند. اخیرا جلسه ای بین مسئولان فدراسیون کشتی  از  گیران ملی پوش را خارج 
ملی کشتی  تیم های  برای  اردو  برگزاری  آن  گویا خروجی  برگزار شد که  ورزش  وزیر  معاون  با 

است. بوده  در جزیره کیش  فرنگی  و  آزاد 
شکست لیکرز و دالاس با وجود درخشش ستاره ها

در ادامه رقابت های NBA امروز تیم بسکتبال لس آنجلس لیکرز که به مصاف بروکلین نتز رفته 
بود، با اختلاف 2 امتیاز و با حساب 104 بر 102 نتیجه را واگذار کرد.

نتایج سایر یدارها به شرح زیر است:
ایندیانا پیسرز 111 - بوستون سلتیکس 114

واشنگتن ویزاردز 122 - نیویورک نیکس 115
هیوستون راکتس 117 - مینه سوتا 111
شیکاگو بولز 108 - کلیولند کاوالیرز 103

ممفیس گریزلیز 115 - اورلاندو مجیک 120
پورتلند بلیزرز 121 - فنیکس سانز 105

گلدن استیت 107 - لس آنجلس کلیپرز 131
احتمال تعویق یک یا دو ساله توکیو 2۰2۰ وجود دارد!

یکی از اعضای کمیته اجرایی المپیک توکیو در گفتگو با خبرگزاری کیودو گفت: »لغو بازی های 
المپیک توکیو2020 به دلیل شیوع گسترده و جهانی ویروس کرونا جدی است؛ حداقل با یک تا دو سال 

تعویق برای برگزاری مجدد آن همراه خواهد بود.«
ابتلای قهرمانان کاراته به ویروس کرونا در قم

کرونا  ویروس  به  ورزش  اهالی  و  قهرمانان  برخی  ابتلای  درباره  زیادی  شایعات  که  حالی  در 
در روزهای قبل در فضای مجازی وجود داشت و خیلی از آن ها هم تکذیب شد، 2 قهرمان سابق 
سابق  پوش  ملی  عبدالحسینی  مجید  شدند.  مبتلا  خطرناک  ویروس  این  به  قم  در  ایران  کاراته 
برنز آسیا، مدال های طلای رقابت های ستارگان جهان و  نقره و  ایران که مدال های طلا،  کاراته 
دیگر رویدادهای بین المللی را در کارنامه خود دارد، به دلیل ابتلا به ویروس کرونا در بیمارستان 
از  آینده  او در روزهای  و  بهبود است  به  رو  البته وضعیت جسمانی اش  کامکار قم بستری شده که 

بیمارستان مرخص خواهد شد.
خبر خوشحال کننده دیگر از بهبودی یکی دیگر از قهرمانان کاراته ایران بعد از ابتلا به کرونا است. 
مهدی عموزاده ملی پوش سابق کاراته ایران و اولین طلایی ایران در رقابت های قهرمانی جهان که به 
دلیل ابتلا به کرونا در بیمارستان بستری شده بود با بهبود وضعیت جسمانی از بیمارستان کامکار قم 

ترخیص شد.
راهکار چینی ها برای ادامه رقابت های بسکتبال/ حدادی باید برگردد

رسانه های چینی از تصمیمات لیگ بسکتبال این کشور برای از سرگیری مسابقات این فصل خبر 
دادند. لیگ بسکتبال چین از زمان شیوع ویروس کرونا تعطیل شده بود؛ اما مسئولان چینی تصمیم 
گرفته اند از اواسط فروردین ادامه مسابقات را به صورت متمرکز در دو شهر شمال و جنوب چین برگزار 
کنند. حامد حدادی ملی پوش بسکتبال ایران هم امسال در تیم نانجینگ چین عضویت داشت و در 

صورت فراهم شدن شرایط باید برای ادامه مسابقات به چین بازگردد.
درگیری حبیب و مک گرگور این بار در توییتر!

در  را  خود  کلامی  جنگ   ،MMA مشهور  فایتر   2 نورماگومدوف،  حبیب  و  گرگور  مک  کانر 
شبکه های اجتماعی از سر گرفتند. حبیب در راند چهارم مسابقه سال 2018 خود در »یو اف سی« 
مک گرگور را شکست داد و بعد از آن از نرده های کنار رینگ بالا رفت و به تیم رقیبش حمله کرد. 
حالا مک گرگور تصویری از حبیب گذاشته که می خواهد از نرده ها بالا برود و به مربی مک گرگور، 
با  حبیب  دیگر  طرف  در  و  خیابانی«  »مبارزه  نوشته:  توضیح  آن  برای  و  کند  حمله  دانیس  دیلون 
گذاشتن یک عکس از مک گرگور پاسخ داده که مک گرگور را به طرف نرده ها فشار می دهد و برای 
در  را هم گذاشته که  از مک گرگور  فیلمی  نوشته: »کممممک«. همچنین حبیب  آن شرح عکس 
یک رستوران در دوبلین به مردی حمله می کند و برایش اینطور توضیح نوشته: »این را به پسرت 
نشان بده و بگو چقدر در مبارزه خیابانی مهارت داری.« مک گرگور حرف آخر را در این درگیری 
آستانه  در  مبارزه  شان  از  بعد  دونالد سرونه گذاشته که  و  از خودش  تصویری  و  زده  فضای مجازی 
را  »آغوشم  نوشت:  زیرش  و  گرفته  آغوش  در  را  کابوی  به  معروف  آمریکایی  ورزشکار  کریسمس، 

برای بعد از مبارزه نگه می دارم.«

افاضلی:  جان مردم مهمتر از فوتبال است
اولویت سلامتی  باید  به شرایط خطرناک شیوع کرونا مدعی شد  اشاره  با  پارس جنوبی  سرمربی 

مردم در نظر گرفته شود.
 با تعطیلی مقطعی لیگ تا پایان فروردین  ماه که البته گمانه زنی ها در خصوص تداوم این تعویق 

هم ادامه دارد، همه در انتظار مشخص شدن تکلیف لیگ نوزدهم هستند.
در این رابطه هومن افاضلی، سرمربی پارس جنوبی می گوید: ما مدتی تمرینات را با برنامه ریزی های 
لازم دنبال کردیم. علیرغم تمام مشکلاتی که داشتیم سعی کردیم حداقل از نظر سلامت بازیکنان همه 
مسائل را در نظر بگیریم. تست های مربوطه را نیز از بازیکنان گرفتیم تا آنها از نظر روحی و مقابله با این 
ویروس آمادگی لازم را به دست بیاورند. اکنون با توجه به تعطیلی لیگ تصمیم گرفتیم همانند دیگر 

تیم ها تمرینات را لغو کنیم.
وی ادامه داد: این تعطیلات مطمئنا شرایط لیگ و کیفیت آن را تحت تاثیر قرار خواهد داد. مسلما 
اما در اینجا باید اولویت سلامت جامعه در نظر گرفته شود. اینکه می گویند لیگ از اردیبهشت ماه شروع 
می شود به نظر من شدنی نیست. برگزاری مسابقات در این شرایط بسیار مشکل است. من هم مثل سایر 
مربیان که با اکثرشان صحبت کردم موافق پایان رقابت ها تحت یک سری شرایط هستم و فکر نمی کنم 
این کار چندان پیچیده باشد. مشکل اینجاست که در حال حاضر ما رئیس فدراسیون نداریم و چندین 
پست کلیدی فدراسیون با سرپرست اداره می شود، ممکن است همه این مسائل روی تصمیمی که گرفته 

می شود تاثیر داشته باشد اما فکر می کنم در مجموع تعطیلی لیگ برتر منطقی است.
هومن افاضلی در ادامه توضیحاتش گفت: با این شرایط حتی لیگ سال آینده را هم تحت تاثیر قرار 
می دهیم. کشورهای دیگر که حتی از نظر شیوع بیماری مثل ایران نیستند به این فکر افتاده اند تا بازی 
ها را تعطیل کنند اما ما همچنان به دنبال این هستیم که بازی ها آن هم در ماه مبارک رمضان برگزار 
شود. با تعطیلی لیگ در این مقطع می توانیم با ساماندهی لیگ سال آتی را خوب برگزار کنیم و تیم ها 

می توانند پیش فصل خوبی داشته باشند.
سرمربی پارس در پایان گفت: تنها 9 هفته مانده به پایان فصل و در این شرایط باید تصمیم مناسبی 
گرفته شود که نه زحمات تیم ها نادیده گرفته شود و نه اینکه سلامت جامعه و فوتبال به خطر بیفتد. 
ما تابع قانون هستیم اما مساله سلامت باید اولویت همگی ما باشد و مسلما فوتبال هیچ ارزشی مقابل 

سلامتی نخواهد داشت. چرا که روح فوتبال برای سلامت و نشاط مردم است.

چک پرسپولیس برای یحیی  برگشت خورد
باشگاه پرسپولیس موفق به پرداخت چک رضایتنامه یک میلیارد و پانصد میلیونی مربوط به 23 

اسفند برای باشگاه شهرخودرو نشد.
چک مربوط به صدور رضایتنامه یحیی گل محمدی از شهرخودرو با موجودی همراه نشد تا گلایه 

باشگاه مشهدی را در پی داشته باشد.
گابریل  جای  به  و  فصل  نیم  در  محمدی  گل  یحیی  گرفتن  خدمت  به  برای  پرسپولیس  باشگاه 
کالدرون اقدام به صدور چک دولتی به مبلغ یک میلیارد و پانصد میلیون تومان کرده بود که موفق به 
تامین منابع لازم برای آن نشده است. در این رابطه باشگاه پرسپولیس طبق تعهدی که داده باید مبلغ 

خسارت روزانه یک میلیون تومان را در قبال شهرخودرو در نظر داشته باشد.

یا بکش یا دانه ده یا از قفس آزاد کن؛

خصوصیسازیسرخابیباالگویآلمانی؟
ایمان موتمنی

از 15 سال پیش که وعده رئیس جمهور خصوصی سازی پرسپولیس 
و استقلال بود تا همین حالا، این وعده محقق نشده و اکنون تاکید می شود 

که در سال آینده چنین اتفاقی رخ خواهد داد.
باشگاههای  وعده خصوصی سازی  و  دیگر هم گذشت  یک سال 
پرسپولیس و استقلال محقق نشد. سالهای سال است که هر کاندیدای 
وعده  تیم  دو  این  به  علاقمندان  آرای  جذب  برای  مجلس   یا  دولت 
خصوصی سازی می دهند و بعد از انتخاب شدن و وقتی که پای عمل 
می رسد، هزار و یک مشکل به میان می آید.در این چهل سال که دولت 
مالکیت این دو باشگاه را بر عهده دارد، آنها روزی وجه المصالحه قرار می 
گیرند، روزی دست آویز وعده انتخاباتی می شوند و روز دیگر تبدیل به 

حیاط خلوت مدیران ناکارآمد بیکار دولتی می شوند.
نزدیک به پانزده سال پیش هنگامی که محمود احمدی نژاد برای 
انتخابات ریاست جمهوری تلاش می کرد، یکی از وعده ها همین خصوصی 
سازی باشگاهها بود، اما حالاهشت سال از دولت احمدی نژاد و شش سال 
از دولت روحانی گذشته است و اراده ای بر خصوصی سازی وجود ندارد. 
اراده ای که یکی دو بار با اعلام مزایده تا پای اجرایی شدن رفت اما در 

نهایت به خاطر عدم اهلیت متقاضیان این مزایده به بن بست خورد.
سرخابی ها هم روز به روز بدهی هایشان به لطف مدیران ناکارآمد 

دولتی و بی ارزش تر شدن ریال در برابر ارز های خارجی بیشتر و بیشتر 
می شود و انباشت بدهی ها باعث می شود تا عملًا این دو باشگاه را 
ورشکسته بدانیم. حال که صحبت از ورشکستگی شد بد نیست ببینیم در 

سایر کشورها چه کاری برای تیمهای ورشکسته خود می کنند.
در سال 2002 فیورنتینای رویایی که سابقاً بازیکنانی نظیر گابریل 
باتیستوتا، روی کاستا، فرانچسکو تولدو، دی لیویو و ... را در اختیار داشت 
اعلام ورشکستگی کرد. آنها با تاسیس باشگاهی دیگر به نام فیورنتینا 
فلورنتیا وایولا از دسته چهارم لیگ ایتالیا شروع کردند و فقط آنجلو دی 
لیویو همراه آنها ماند و آنها سه سال بعد به سری آ بازگشتند. پارما نیز 
در سال 2015 به همین مشکل گرفتار شد، آنها با بدهی نزدیک به 218 
میلیون یورو اعلام ورشکستگی کردند، زرد و آبی ها فصل بعد با تاسیس 
باشگاهی جدید از دسته چهارم لیگ ایتالیا شروع کردند و رکورد فروش 
بلیت دسته چهارم ایتالیا را هم شکستند و بعد از سه سال با قدرت به 

سری آ بازگشتند.
مرغ صیاد توام افتاده ام در دام عشق......یا بکش یا دانه ده یا 

از قفس آزاد کن
گویی این شعر وصف حال دلسوزان، هواداران و پیشکسوتان این 
دو باشگاه است. دولت نه این دو تیم را منحل می کند تا با بدهی صفر 
آغاز کنند، نه به آنها بودجه ای اختصاص می دهد و نه آنها را به بخش 

خصوصی واگذار می کند. اگر واقعاً اراده ای بر خصوصی سازی این دو 
باشگاه وجود  دارد، سه کار اساسی باید انجام بپذیرد.1- ابتدا باید بدهی 
های پیشین این دو باشگاه توسط دولت به صفر برسد، چرا که هیچ 
شخص حقیقی یا حقوقی برای خرید یک شرکت زیان ده با بدهی انباشته 
اقدام نمی کند. بعد از آن می شود این باشگاهها را به مزایده گذاشت.2- 
دولت در برنامه ی بودجه سالانه، ردیف بودجه ای برای کمک به ورزش 
قهرمانی به مجلس ارائه کند تا باشگاهها به در آمدزایی برسند. مانند 
احقاق حق پخش از صدا و سیما،بلیت فروشی،استفاده رایگان از تسهیلات 
ورزشگاه آزادی، حق استفاده از اجاره دکه های فروش منتهی به استادیوم 
در روز بازی  و هزاران راه در آمدزای دیگر.  در مورد حق پخش که 
عمده درآمد باشگاههاست،  متاسفانه سالهاست صدا و سیما علیرغم سود 
میلیاردی از پخش مسابقات و حواشی آن ، حاضر به اعطای سهم به 
مالکان اصلی این کنداکتور پردرآمد نیست و جالب تر آن که هیچ مرجعی 
نمی تواند صدا و سیما را مجبور به این کار کند. نه مجلس نه قوه قضاییه و 
نه ریاست جمهوری. 3- برای واگذاری سهام باشگاهها، باید الگوی فوتبال 
آلمان را اجرایی کرد، به این ترتیب که هیچ شخص حقیقی یا حقوقی حق 
داشتن بالای پنجاه درصد سهام را ندارد و باقی سهام این دو باشگاه یا 
بین علاقمندان یا شرکتهای دیگر تقسیم شود تا برای تصمیم گیری های 

کلان نیاز به جلب نظر اکثریت باشد.
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